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ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  

 dňa 19.august 2013 

 

Stretnutie členov klubu zahájil o 17:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 
Katona, privítal prítomných členov klubu a hostí. Dnešné stretnutie sa uskutočnilo v priestoroch 
reštaurácie Korzo v Nových Zámkoch 

 

Prítomní boli 11 členovia klubu z celkového počtu 16. Prezenčná listina bude pripojená k zápisnici.  

 
Na programe stretnutia boli:  
 

1., Zahájenie  

2., Jozef Zemanik, Joţko Marko, Jozef Miklovič, Ľudovit Lebó – nové informácie o streleckej 
súťaţi  „ROTARIÁNSKY STRELEC“ 

3., Ţigmund Szegheo – nové informácie o STREET WORKOUT parku a  ROTARY parku 

4., Milan Hrdlík – basketbalové ihrisko 

5., Ľudovit Lebó – nové informácie o benefičnom koncerte 

6., Ľudovít Lebó, Jozef Ivan - web stránka RC Nové Zámky  

6., Iné.... 

7., Voľná diskusia 

8., Záver  

 
Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu .  
Ad 2. 
Joţko Zemanik informoval členov klubu o aktuálnych informáciach pripravovanej klubovej akcie, ktorá 
bude zaradená aj do ROTARY FELOWSHIPU. Členovia klubu schválili s malými pripomienkami 
pozvánku na akciu, ktorú graficky pripravil Ľ.Lebó.  J. Zemanik, J. Miklovič a L. Lebó predloţili 
predbeţný rozpočet akcie. Členovia predloţený rozpočet zobrali na vedomie. Uvedený rozpočet treba 
spresniť poloţkovite a predloţiť na schválenie. Touto úlohou sa poverujú J. Zemanik a Ľ. Lebó. Na 
najbliţšej schôdzi J.Zemanik predloţí propozície. 
  
Ad 3. 
Ţ. Szegheo informoval o projekte „STREET WOROUT“ parku: Ţiga vytipoval vhodné miesto na 
umietnenie parku a odovzdal členom klubu plán aj s naprojektovaným návrhom. Umiestnenie parku 
prítomní členovia klubu jednohlasne odsúhlasili. Park bude umietnený na mestskom pozemku na 
Čerešňovej ulici oproti uliciam Holubyho a Hájová. Tento návrh predloţí Ţ. Szegheo v mene klubu do 
stavebného schválenia pre mesto. 
Členovia klubu poverili s prípravou zmluvy o budúcej zmluve o odpredaji parku mestu za 1 EURO G. 
Katonu. 
Ţ. Szegheo navrhol vybudovať aj prístupový chodníček k parku s rozlohou cca. 15 m2. G. Katona 
osloví spoločnosť HOLD s.r.o. o moţnosti sponzorského príspevku na chodník. 
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Ľ. Lebó osloví predstaviteľov spoločnosti THYSSEN GROUP Ferostav a.s. o sponzorský príspevok na 
ţeleznú konštrukciu. 
Ţ. Szegheo informoval prítomných o projekte „ROTARY PARK“. Vysadené stromčeky Ţigovou 
zásluhou, ktorý ich chodí pravidelne polievať,  sú ţivé a rastú . Na výsadbu kotoneastrov vzhľadom 
aj na počasie je ešte skoro.   
Ad.4. 
M. Hrdlík predniesol návrh na ďalší komunálny projekt, obnoviť schátrané basketbalové ihrisko pre 
mladých. Poţiadame mesto o súhlas s úpravou ihriska. Môţe to byť rýchlo zrealizovateľný projekt 
s nízkym rozpočtom. Klub poveril M. Hrdlíka, aby v jeho mene jednal s mestom. Na najbliţšom 
stretnutí predloţí rozpočet na tento projekt. 
Ad. 5. 
Ľ. Lebó predstavil klubu prerobenú a aktualizovanú webstránku RC Nové Zámky. Odteraz v spolupráci 
J.Ivanom, ktorý sa bude mať na starosti hlavne aktualizáciu fotogalérie, sa budú spoločne starať 
o webstránku, aby bola vţdy aktuálna a pútavá aj pre verejnosť. RC Nové Zámky aj chce týmto 
dosiahnuť posilnenie PR organizácie ROTARY, aby sa otvorila pre verejnosť poskytnutím zaujímavých  
informácií o činnosti nášho klubu. 
Ad. 6. 
T. Lang dohodol termín na odovzdávanie vestičiek pre škôlkárov s primátorom mesta G. Pischingerom. 
Uskutoční sa 27.8.2013 o 10.30 hod. na mestskom úrade pri príleţitosti slávnostného otvorenia 
nového „škôlkárskeho roka“. Pre pracovné povinnosti bohuţiaľ T. Lang sa odovzdávania vestičiek 
nemôţe zúčastniť, ale patrí mu veľká vďaka za tento projekt. Klub poveruje odovzdaním viest G. 
Katonu a Ľ. Lebóa. 
Ad.7. 
T. Lang navrhol pozvať na prednášku Mgr. Eliáša z MsKS Šurany na prednášku. Pán Eliáš je historik 
a ponúkol nám prednášku o dejinách Šurian a o ichokupácii osmánskym vojskom. 
Členovia klubu navrhli, aby sa pravidelné stretnutie klubu z 26.8.2013 presunulol na termín 
benefičného koncertu na 1.9.2013. Prítomní členovia klubu tento návrh jednohlasne odsúhlasili. 
Ad.8  
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval za účasť a o 20.00 ukončil stretnutie.  Nasledujúce 
stretnutie nahrádza účasť na benefičnom koncerte „ Večer pre hviezdičky“ 1.9.2013. 
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             


